
 

LEAN  
Swivel Power Recliner          Fauteuil inclinable électrique pivotant  

Classic (3#231) + Plush (3#230) Seating         Classique (3#231) + Coussins Moelleux (3#230) 

Note headrest is tilted 

forward in this image. To 

be switched for new shot 

in leather. 



LEAN POWER RECLINER 

DIMENSIONS:  

Closed  30" W × 35.25" D × 41.25" H  

Open  30" W × 61.75" D,  minimum distance needed from wall and coffee table is 17" each 

la distance minimale requise entre le mur et la table basse est de 17" chacun 

**Leather will have additional seams to account for hide sizes. Fabric ver-

sions will not have these additional seams. 

The back of leather chairs will have a “T” shaped seam, while the arms will 

have a seam down the center.  

** Le cuir aura des coutures supplémentaires pour tenir compte des tailles de 

peau. Les versions en tissu n'auront pas ces coutures supplémentaires. 

Le dossier des chaises en cuir aura une couture en forme de "T", tandis que les 

bras auront une couture au centre. 

A B C D E F G H I J K 

Overall Width Overall Depth Overall Height 

with Legs 

Seat Width Seat Depth 

with Cushion 

Seat Back 

Height with 

cushion 

Seat Height 

with Legs 

Arm Width Arm Height 

with Legs 

Width be-

tween Arms 

Depth when 

open 

Minimum 

Distance from 

the wall 

30” 35.25” 41.25” 21.25” 23” 23.5” 17.75” 4” 21” 21.25” 61.75” 17” 

Packing W D H Weight lbs. 

Chair ships in one piece; 127lbs. Upon arrival be sure to charge the battery to 100%. 

See Battery Maintenance Notes for further details. 35.25 30 41.25 126.5 

WARRANTY:  Construction/Frame:  EQ3 UPH frames and interior construction are warranted for life (25) years. 

Cover:  EQ3 fabric products are warranted against wear under normal care and conditions for a period of one (1) year, and 

leather products are warranted against tearing and splitting for a period of five (5) years. 

Motion: Battery + adaptor defects for one (1) year, and coverage on mechanical defects [mechanism + motor] for two (2) years. 

COVERS + LEADTIME: Custom Leadtime Applies. Available in over 100 fabrics and leathers**. 



LEGS 

Black or Polished Aluminum** 

**Polished Aluminum features a matte black bottom (photo), 

while the Black is all black. 

LEAN POWER RECLINER 

CONSTRUCTION: 
FILL + PADDING 

A variety of foam and batting is used to provide a comfortable and 

supportive seat. All foam is industry grade, high density, high resili-

ent foam with each layer being different firmness.  

Choose from Classic or Plush Feather Seat Series. 

CLASSIC Seat + Back [3#231] 

PLUSH FEATHER Seat + Back [3#230] 

75% Feather/25% Fiber ticking top both the 

chair back and seat of the Plush Series. 

SUSPENSION 

Lean uses an Italian webbing suspension system to offer a 

comfortable, yet firmer seat. Note: Italian webbing provides 

a slightly firmer seating experience than spring systems. 

FRAME 

The frame of Lean is primarily  

metal with a mixture of OSB, MDF and 

Masonite. The metal design allows for 

the back to independently recline from 

the arms, giving the chair a unique airy 

aesthetic. 

RECLINE MECHANISM MECHANICS 

Enjoy a seamless recline from sitting to resting with a touch of a button. 

The chair operates with an electric motor and piston. The motor is connected to a battery (installed) 

which is then connected to a loose adaptor and two-prong power cord.  The chair can be left plugged-

in or the battery can be used for up to 150 cycles or up to two-weeks before its next charge. 

The battery takes up to 8-hours to charge in full, customers must charge upon arrival. 

The adaptor and power cord is approximately 8 feet. 

Control buttons are located on the right-hand side when sitting, next to the seat, out of view. 

The button closest to the front opens the footrest, the button in the back closes the footrest. 

The footrest and seat-back simultaneously move together when the controls are pressed.  

The charging port is located on the bottom left side**, out of sight.  (**Right-Hand-Facing). 

See Battery Maintenance Notes for further details. 

Fiber Batting 

1.8 lb. Soft Foam Topper 

1.8 lb.  Firm Foam Front Edge 

2.2 lb. Firm Foam Core 

Overall Firm Seating Experience 

Fiber Batting 

75%/25% Plush Feather Ticking 

1.8 lb.  Firm Foam Front Edge 

2.2 lb. Firm Foam Core 

Overall Soft Seating Experience 

360° SWIVEL 

Enjoy a seamless 360° spin. 

The chair should not be spun when being charged as the cord 

will spiral around the base.  

TILT HEADREST 

Reach your arm over your shoulder to grab the top of the head-

rest to pull to your liked position. The headrest can then be ad-

justed or returned to its original state by just pressing your body 

weight (shoulders) back.  



BASE 

Aluminium noir ou poli 

L'aluminium poli présente un fond noir mat (photo), tandis que le noir 

est tout noir. 

LEAN POWER RECLINER 

CONSTRUCTION: 
Remplissage et rembourrage 

Une variété de mousse et de rembourrage est utilisée pour fournir un 

siège confortable et offrant un bon soutien. Toutes les mousses sont de 

qualité industrielle, à haute densité et à haute résilience, chaque 

couche ayant une fermeté différente. 

Choisissez parmi les séries de sièges en plumes classiques ou souples. 

Classique  Seat + Back [3#231] 

Coussins Moelleux  Seat + Back [3#230] 

75% Feather/25% Fiber ticking top both the 

chair back and seat of the Plush Series. 

SUSPENSION 

Lean utilise un système de suspension à sangle italienne pour 

offrir un siège confortable mais plus ferme. Remarque : les san-

gles italiennes offrent une expérience d'assise légèrement plus 

ferme que les systèmes à ressorts. 

CADRE 

Le cadre du Lean est principalement 

métal avec un mélange d'OSB, de MDF et 

de masonite. La conception en métal 

permet au dossier de s'incliner indé-

pendamment des bras, donnant à la 

chaise une esthétique aérée unique. 

MÉCANISME DU MÉCANISME D'INCLINAISON  

Profitez d'une inclinaison transparente de la position assise au repos d'une simple pression sur un bouton. 

La chaise fonctionne avec un moteur électrique et un piston. Le moteur est connecté à une batterie (installée) qui est 

ensuite connectée à un adaptateur libre et à un cordon d'alimentation à deux broches. Le fauteuil peut être laissé 

branché ou la batterie peut être utilisée jusqu'à 150 cycles ou jusqu'à deux semaines avant sa prochaine charge. 

La batterie prend jusqu'à 8 heures pour se recharger complètement, les clients doivent recharger à l'arrivée. 

L'adaptateur et le cordon d'alimentation mesurent environ 8 pieds. 

Les boutons de commande sont situés sur le côté droit en position assise, à côté du siège, hors de vue. 

Le bouton le plus à l'avant ouvre le repose-pieds, le bouton à l'arrière ferme le repose-pieds. 

Le repose-pied et le dossier se déplacent simultanément lorsque les commandes sont enfoncées. 

Le port de charge est situé en bas à gauche**, hors de vue. (** Face à droite). 

Voir les notes d'entretien de la batterie pour plus de détails. 

Fiber Batting 

1.8 lb. Soft Foam Topper 

1.8 lb.  Firm Foam Front Edge 

2.2 lb. Firm Foam Core 

Overall Firm Seating Experience 

Fiber Batting 

75%/25% Plush Feather Ticking 

1.8 lb.  Firm Foam Front Edge 

2.2 lb. Firm Foam Core 

Overall Soft Seating Experience 

PIVOTANT À 360° 

Profitez d'une rotation fluide à 360°. 

La chaise ne doit pas tourner lorsqu'elle est chargée car le cordon 

s'enroulera autour de la base. 

APPUI-TÊTE INCLINABLE 

Atteignez votre bras par-dessus votre épaule pour saisir le haut de 

l'appui-tête et tirez-le vers la position que vous souhaitez. L'appui-tête 

peut ensuite être ajusté ou ramené à son état d'origine en appuyant 

simplement sur le poids de votre corps (épaules) vers l'arrière. 



Lean Photographed in Coda Concrete with Black Base 



LEAN POWER RECLINER 

Important Safety and Use 

Be sure to review the full Customer Instruction Manual for all  assembly, 

safety, and use topics. Below are just a few points to remember: 

SAFETY + OPERATING NOTES 

• Place items at a minimum distance of 17" to allow full extension of the 

footrest without rubbing or interference.

• Product has moving parts, injury can occur if not used properly. Keep

children, pets, hands, fingers, and body parts away from the mechanism.

• Do not attempt to open the footrest by pulling on it.

• Do not stand, sit or place extra weight on the arms, back or footrest.

• The touch buttons are found in-between the arm and the seat. 

• Only the person sitting in the unit should operate it. Provide enough

room for operation of the chair, back and footrest. Place items at a mini-

mum distance of 17" in the front & 17" at the back to allow full extension 

of the footrest & back without rubbing or interference. 

• The user weight limit for this recliner is 300 lbs. 

Use of this recliner by anyone over 300 lbs.  immediately voids any war-

ranties and involves serious risks that may result in injury. 

• Use caution when moving the unit. Before lifting the unit, secure the 

mechanism to prevent an unexpected opening or movement of the unit. 

Never move the unit by the back, mechanism or footrest. 

BATTERY MAINTENENCE NOTES 

• The battery is pre-installed into the unit. The charging port can be found 

along the bottom left (RHF). 

• The battery takes approximately 8 hours to fully charge. The motor can

still be used when charging. 

• The battery should be recharged after 150 cycles or every two weeks. If

the piece is being left unused for a long period of time [one month] the 

unit should be left plugged in. 

• The charging cord is approx. 8 feet in length. 

IMPORTANT!  AVOID COMPLETE DISCHARGE; BATTERY PERFORMANCE 

WILL BE AFFECTED IF LEFT UNPLUGGED FOR LONGER THAN 2-3 MONTHS.  

ASSEMBLY NOTES 

Step 1: Unbind the wire cable found underneath the recliner. 

Step 2: Connect the recliner cable's 2-pin connector to one end of the trans-

former.  

Step 3: Connect the power cord to the transformer and plug to a power out-

let.  

IMPORTANT!  PRIOR TO INITIAL USE, FULLY CHARGE THE BATTERY PACK 

(PRE-INSTALLED IN THE UNIT) FOR 8 HOURS.  

Assurez-vous de consulter le manuel d'instructions complet pour tous les sujets relatifs 

à l'assemblage, à la sécurité et à l'utilisation. Vous trouverez quelques points à retenir  

ci-dessous.

NOTES DE SÉCURITÉ ET D'UTILISATION 

• Placez les objets à une distance minimale de 17 po pour permettre l'extension

complète du repose-pieds sans frottement ni obstacle.

• Ce produit comprend des pièces mobiles pouvant causer des blessures si le 

produit n'est pas utilisé correctement. Tenez les enfants, les animaux domestiques, 

les mains, les doigts et les parties du corps loin du mécanisme.

• Ne tentez pas d'ouvrir le repose-pieds en tirant dessus.

• Évitez de vous tenir debout, de vous asseoir ou de mettre un poids supplémen-

taire sur les accoudoirs, le dossier ou le repose-pieds. 

• Les boutons se trouvent entre l’accoudoir et le siège. 

• Seule la personne assise dans l'unite devrait la faire fonctionner. Prevoyez 

suffisamment d'espace pour le fonctionnement de la chaise, du dossier et du 

repose-pieds. Placez les objets a une distance minimale de 17" a l'avant et de 17" 

a l'arriere pour permettre !'extension complete du repose-pieds et du dossier sans

frottement ni interference. 

• L'utilisation de ce fauteuil inclinable par toute personne de plus de 300 livres/ 

annule immediatement toute garantie et comporte des risque graves pouvant 

entrainer des blessures. 

• Redoublez de prudence lors du deplacement du meuble. Avant de soulever le 

meuble, fixez le mecanisme en place pour eviler que le meuble s'ouvre ou bouge 

de fai,on inattendue. Ne deplacez jamais 

le meuble en le manipulant par le mecanisme ou le repose-pieds. Desassemblez 

les modules. Saisissez fermement uniquement les pieces immobiles. 

NOTES SUR L'ENTRETIEN DE LA BATTERIE 

• La batterie est préinstallée dans l'appareil. Le port de charge se trouve en bas à 

gauche (). 

• La batterie prend environ 8 heures pour se recharger complètement. Le moteur 

peut toujours être utilisé pendant la charge.

• La batterie devrait être rechargée après 150 cycles ou toutes les deux semaines. Si

l'appareil reste inutilisé pendant une longue période (un mois), il devrait rester 

branché. 

• Le fil de chargement mesure environ 8 pieds de longueur. 

IMPORTANT! EVITEZ UNE DECHARGE COMPLETE; LA PERFORMANCE DE LA BAT-

TERIE SERA AFFECTEE SI ELLE EST DECONNECTEE PENDANT PLUS DE DEUX A TROIS 

MOIS.  

NOTES SUR L'ASSEMBLAGE 

Etape 1 : Degagez le cable metallique situe sous le fauteuil.  

Etape 2: Branchez le connectuer a deux broches du cable du fauteuil inclinable a une 

extremite du transformateur.  

Etape 3: Branchez le cordon d'alimentation au transformateur, et la fiche a une prise de 

courant.  

IMPORTANT!  AVANT LA PREMIERE UTILISATION, CHARGEZ COMPLETEMENT LA 

BATTERIE (PRE-INSTALLEE DANS L'APPAREIL) PENDANT 8 HEURES.  



Q. How long does it take to charge the battery?

A. Approximately 8 hours. 

Q. How often should I charge the battery pack?

A. The battery should be recharged after 150 cycles or every two weeks.

Q. My furniture will not be used for an extended period of time (over 
one month). What should I do with the battery pack?

A. The battery pack, when unused for extended period of time, should always 
remain connected to the power supply to ensure full capacity.

Q. What happens if the battery pack completely discharges in mid-
recline cycle?

A. You can use the power supply to bring the furniture back to upright state. 

Q. Can I operate the chair while charging? 

A. Yes, don’t swivel the chair while charging is taking place. 

Q. Can the piece be plugged directly to an AC outlet without a battery?

A. No, the unit can only be plugged to the battery. 

Q. Does the Lean recliner have a “memory function”? 

A. No, the buttons allow a range of adjustment but cannot be pre-set to a 
specific seat angle 

Q. Does Lean have a USB charge port?

A. No. 

Q. How far from the wall does the sofa need to be to fully recline?

A. No less than 17” from the wall. 

Q. How close can a coffee table be to allow for the unit to recline?

A. Place items at a minimum distance of 17" to allow full extension of the 
footrest 

Q. Does it recline to a full 180-degree position? 

A. No. The unit reclines closer to 140-degrees* [*measurement under review] 

Q. What is the max weight capacity per seat?

A. 300 lbs per seat.

Q: What is the mechanism warranty? 

A. EQ3 Warranty for motion includes defects on the battery + adaptor for one 
[1] year, and coverage on mechanical defects [mechanism + motor] for two 
[2] years.

Q. En combien de temps la batterie se recharge-t-elle? 

R. Environ 8 heures.

Q. À quelle fréquence devrais-je recharger la batterie?

R. La batterie devrait être rechargée après 150 cycles ou toutes les deux 
semaines.

Q. Le meuble ne sera pas utilisé pendant une période prolongée (plus
d'un mois). Que devrais-je faire avec la batterie?

R. Si la batterie n'est pas utilisée pendant une période prolongée, elle doit 
rester branchée afin d'assurer qu'elle conserve une pleine charge.

Q. Et si la batterie se décharge complètement en milieu de cycle?

R. Branchez la batterie pour ramener le fauteuil en position verticale.

Q. Puis-je utiliser le fauteuil pendant la recharge?

R. Oui, ne faites pas pivoter le fauteuil pendant la charge. 

Q. Le meuble peut-il être branché directement sur une prise de courant, 
sans batterie? 

R. Non, la prise ne peut être connectée qu'à la batterie. 

Q. Le canapé Lean  a-t-il une « fonction mémoire »?

R. Non, les boutons permettent une variété de réglages, mais ne peuvent pas 
être préréglés pour un angle de siège spécifique.

Q. a-t-il un port de charge USB?

R. Non. 

Q. À quelle distance du mur le canapé doit-il se trouver pour s'incliner
complètement? 

R. 17 po 

Q. À quelle distance une table basse peut-elle être placée sans risque de 
bloquer l’inclinaison de l'appareil? 

R. Placez les objets à une distance minimale de 17 pouces afin de permettre 
l'extension complète du repose-pieds. 

Q. L'appareil s'incline-t-il à 180 degrés? 

R. Non. L'unité s'incline plutôt à 140 degrés*. [*mesure en cours d'examen]

Q. Quelle est la charge maximale par siège?

R. 300 lb par siège.

Q: Quelle est la garantie du mécanisme? 

R. La garantie EQ3 pour les équipements de mouvement inclut les défauts 
de la batterie et de l'adaptateur pendant un (1) an, et la couverture des 
défauts mécaniques [mécanisme + moteur] pendant deux (2) ans.

LEAN POWER RECLINER 

Q & A Page



Lean in Paloma with Black Base  

Lean en Paloma avec base noire  

 

Charge Port 

Prise de charge 




